
ZAPISNIK 
 

4. seje (korespondenčna seja) sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bila izvedena dne 29. 
maja 2020 s pričetkom ob 18. uri (izvedena telefonsko z vsakim članom Sveta članov KS posebej – 
zaradi vladnih ukrepov v zvezi s COVID-19).  
 
Prisotni:   
Evgen Ozebek – predsednik in člani:  
Aleksander Kuštrin 
Andrej Ozebek 
Marija Lapanja 
Katarina Tušar 
Uroš Božič 
Helena Bevk 
Tanja Kumar 
Urška Jereb 
 
Zapisnikar: Marija Lapanja 
 
Glede na to, da so še vedno v veljavi proticorona-ukrepi, sprejeti s strani vlade Republike Slovenije, ki med 
drugim tudi odsvetujejo kakršna koli (nepotrebna) druženja, smo se člani Sveta KS Šebrelje telefonsko 
posvetovali o stanju na področju delovanja Krajevne skupnosti.  Zadnji skupni seji (13.12.2019),  ki je bila 
sklicana za pogovor z županom Občine Cerkno g. Gašperjem Uršičem, so prisostvovali še predstavniki TD 
Šebrelje, PGD Šebrelje in seveda župan Občine Cerkno, je bilo sprejetih nekaj priporočil in akceptiranih nekaj 
pojasnil, sklepi in predlogi so bili objavljeni, kot običajno, na oglasnih mestih v krajevni skupnosti.   
 

Ker od navedenega datuma dalje do razglasitve epidemije COVID-19 dne 16.3.2020 ni bilo potrebe po 
sklicevanju sestanka Sveta KS Šebrelje, po razglasitvi epidemije pa je bilo to celo onemogočeno 
(odsvetovano druženje), sestankov ni bilo.  
Vsekakor pa smo na korespondenčni seji dne 29.5.2020 ugotovili in zabeležili kot sklep spodaj 
navedeno: 

1. Večji del zastavljenih nalog in obveznosti v KS Šebrelje je bil postorjen glede na vse možne vire 
črpanja dodeljenih finančnih sredstev. Sanacija ceste Stopnik–Šebrelje je končana, razen nekaj 
tehničnih rešitev je še za dokončati. 

2. Po sprejetem sklepu so nabavljeni trije drogovi za zastave, ki se jih bo postavilo ob igrišču, in sicer 
za izobešanje občinske zastave, državne zastave in zastave evropske unije. 

3. V zvezi z izobešanjem državne zastave ob državnih praznikih se skuša motivirati čim večje število 
krajanov, saj je to čin in izraz pripadnosti domovini in vsemu, kar nam je z njo danega (jezik, 
kultura, pripadnost slovenstvu, slovenski tradiciji …).  

4. Predsednik je še pojasnil, da bodo gasilci očistili dva propusta, in sicer Šebrelje Rovt in Šebrelje 
Stopnik. 

5. V rebalansu proračuna KS Šebrelje se je iz leta 2019 v leto 2020 poravnalo obveznosti do 
izvajalcev, in sicer sanacija zidu pri cerkvi in sanacija odvodnika meteornih vod v delu gorenje vasi. 
Tako da so bila sredstva izplačana iz letošnje kvote proračuna. 

6. Končana je tudi izgradnja vodohrana Ravni vrh, ki ga je tudi financirala občina Cerkno. 

Tako še vedno ostajajo v izvajanju naloge, ki so bile zastavljene na zadnji seji, t.j.  

- preplastitev ceste od gasilskega doma do Krivca (Kurji vrh) 
- izgradnja podpornega zidu pri odbojkarskem igrišču 
 
in priporočila oz. predlogi, ki so bili posredovani s strani krajanov KS Šebrelje, in sicer: 
 



 
-  Ureditev klančine na eni strani vhodnih stopnic v trgovino (po kateri bi bilo možno dostaviti 

nabavljeni material v prevozno sredstvo z vozičkom, kar bi prišlo v poštev za starejše osebe, za 
osebe, ki težko prenašajo bremena, za več nabavljenega materiala ipd.), za kar je predsednik Sveta 
KS Šebrelje lastniku trgovine že posredoval ustno obvestilo oz. priporočilo v razmislek, tako, da 
pričakujemo s te strani podajo ustreznega odgovora, ki ga bomo lahko posredovali pobudniku in 
ostalim krajanom v vednost. 

 
- Ker je tudi urejenost okolja skrb vseh vaščanov in krajanov, bomo člani Sveta KS Šebrelje proučili 

predpise o varstvu okolja, o vzdrževanju in varovanju okolja, odlaganju odpadnega materiala na 
ustrezen in za to določen prostor (ker žal »ekološkega otoka« še nimamo, bomo pa najbrž morali 
razmisliti tudi o tem projektu), kar je odraz gospodarnega in ekološkega ravnanja z naravnimi 
danostmi, naravo in okoljevarstvenimi ukrepi, kamor seveda sodi tudi urejenost okolja  javnih 
površin, kot seveda tistih, ki neposredno lahko z neurejenostjo te slednje ogrožajo. Tudi ta pobuda 
je bila dana s strani krajanov, zato jo bo Svet proučil in ponudil povratno informacijo, pri čemer  
pa je treba poudariti, da člani sveta ne moremo posegati v skrb za okolje na lastništvu 
posameznikov in v njihov odnos do okoljevarstvenih ukrepov.  

 
 
  

Seja je bila zaključena ob 19.00 uri. 

Zapisala: Marija Lapanja     Predsednik sveta KS Šebrelje: 
        Evgen Ozebek    


